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در کمیسیون فرش، صنایع و گردشگری اتاق تبریز مطرح شد؛

ضرورت همافزایی دستگاههای دولتی و بخش خصوصی برای ارتقای جایگاه صنعت فرش
استان

چهارمین کمیسیون فرش، صنایع و گردشگری اتاق بازرگانی تبریز با حضور نمایندگانی از بخش خصوصی و دولتی برگزار

شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، مجید عباسی؛ دبیر کمیسیون فرش، صنایع و گردشگری اتاق تبریز در ابتدای این نشست گفت: با توجه به هدف گذاری های صورت

گرفته در این نشست و نشست های بعدی مشکلات حوزه های فرش، صنایع دستی و گردشگری را به صورت تخصصی در این کمیسیون و کمیته های زیرمجموعه، مورد بررسی

قرار داده تا در ادامه جلسات بتوان پیشنهادهای لازم را جهت رفع موانع و مشکلات موجود در این حوزه ها را به دولت ارائه داد.

وی با اشاره به دستور جلسه اول این کمیسیون در بحث رفع تعهدات ارزی صادرکنندگان غیرنفتی، گفت: پیشنهاد بخش خصوصی این است که صادرکنندگانی که از ارز نیمایی

استفاده نمی کنند، ملزم به رفع تعهد ارزی در سامانه نیما نباشند.

در ادامه رئیس کمیسیون فرش، صنایع و گردشگری اتاق تبریز بر ضرورت هم افزایی دستگاه های دولتی و بخش خصوصی برای ارتقای جایگاه صنعت فرش استان تاکید کرد.

احد عظیم زاده با اشاره به مشکلات حوزه فرش گفت: اخیرا در جلسه ای مشترک با وزیر صمت مشکلات این حوزه به صورت کامل مطرح شد، اما به دلیل نبود اتحاد بین فعالان

این بخش، نمی توان کار چندانی انجام داد.

وی با تاکید بر این که باید با همکاری یکدیگر مشکلات حوزه فرش، صنایع دستی و گردشگری استان را حل کنیم، ادامه داد: لازم است اقداماتی انجام دهیم که منجر به جذب

سرمایه گذار و ارتقای جایگاه صنعت گردشگری شود.

رئیس کمیسیون فرش، صنایع دستی و گردشگری اتاق تبریز گفت: با توجه به این که دولت حمایتی از صنعت فرش نکرده و ارز مورد نیاز را در اختیار فعالان این حوزه قرار نمی

دهد، بنابراین نباید از فعالان این حوزه، خواستار پیمان سپاری ارزی باشد، لذا طی جلسه ای جداگانه مشکلات به وجود آمده از محل پیمان سپاری ارزی را بررسی و گزارشی کامل

در این خصوص ارائه خواهیم داد.

عظیم زاده با تاکید بر ضرورت اصلاحات پایه ای در صنعت فرش افزود: باید با شناسایی ذائقه و سلیقه مشتریان، متناسب با تقاضاهای بازار جهانی حرکت کنیم.

رئیس کمیسیون فرش صنایع و گردشگری در ادامه با اشاره به تاثیر ساماندهی روفه گران در کاهش نرخ بیکاری، بر لزوم ارائه الگوی موثر در تمامی بخش های صنعت حوزه فرش

تاکید کرد.

مدیر سرمایه گذاری استانداری آذربایجان شرقی در این جلسه ضمن ابراز خرسندی از فعال شدن کمیسیون فرش در اتاق تبریز گفت: یکی از وظایف کمیسیون های اتاق بازرگانی

انتقال مصوبات تخصصی دارای اولویت به نهادهای مربوطه است، به همین منظور پیشنهاد می کنم در حوزه قانونگذاری و اجرای مصوبات، جلساتی بین دولت و بخش خصوصی

تشکیل شود.

فلاح با اشاره به اهمیت تعیین مدل و چارچوب به منظور تکمیل زنجیره ارزش افزود: امسال برنامه دولت در کشور این است که به صورت منطقه ای چارچوب صادراتی و تولید را

در قالب زنجیره های ارزش راهبردی پیش ببرد. به همین منظور در آذربایجان شرقی ۱۰ رسته تعریف شده است و یکی از پراهمیت ترین و مهترین رسته های استان، در حوزه فرش

است.

وی ادامه داد: با توجه به پویایی اجتماعی، نرخ اشتغال و شرایطی که در استان وجود دارد، مقرر شده است جلسات تکمیل زنجیره های ارزش با اولویت فرش تشکیل شود.

فلاح با تاکید بر اهمیت رفع موانع تولید با استفاده از ظرفیت های ستاد تسهیل و اداره فرش صمت استان گفت: در این زمینه بخش دولتی نقش راهبری داشته و بخش

خصوصی می تواند مشکلات را مطرح کند، تا این دو بخش هماهنگ با هم، ظرفیت های این صنعت را فعال کنند.

مدیر سرمایه گذاری استانداری آذربایجان شرقی افزود: تکمیل زنجیره ارزش باید جدی گرفته شود و در این زمینه بدون ورود بخش خصوصی مشکلات حل نمی شود.

رئیس اداره فرش صمت آذربایجان شرقی نیز با اشاره به نقش کمیسیون فرش اتاق بازرگانی تبریز در رفع چالش های این صنعت گفت: با توجه به ظرفیت بالای آذربایجان شرقی

در حوزه فرش، باید نگاه هویتی به این صنعت داشته باشیم، چرا که داشتن دیدگاه هویتی زمینه ساز افزایش حمایت های دولت می شود.

سلیمانی با تاکید بر ضرورت مطالبه گری به منظور موانع گفت: با تمام توان در کنار فعالان بخش خصوصی هستیم تا مسیر توسعه در این حوزه بیش از گذشته هموار شود.

در ادامه این نشست فعالان صنعت فرش به بیان دغدغه های خود در خصوص برگشت ارز حاصل از صادرات پرداختند.
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